
Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa 31.01.2008 
 

 
Program: 
 
   1. Otvorenie Predsedajúci 
   2. Voľba návrhovej komisie Predsedajúci 
   3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice Predsedajúci 
   4. Názory obyvateľov mesta  
   5. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na 

roky 2008-2010  
Hlavná 
kontrolórka 

   6. Rozpočet na roky 2008 – 2010 
- príspevková organizácia mesta 
- rozpočtové organizácie mesta 
- Mesto Spišské Podhradie  

Primátor, 
Ing.Čarná, 
riad. PO a RO 

   7. Centrum voľného času – žiadosť o schválenie výšky 
vyberaných poplatkov za zapožičanie vecí. 

Riad. CVČ 

   8. Ing. Slavko Lesičko – žiadosť o kúpu domu a pozemku 
na Štefánikovej ul. č. 3. 

Prednosta  

   9. Úprava verejného priestranstva na Podzámkovej ul. – 
zadný vchod rodinného domu Prešovská 64 

Zástupca 
primátora 

 10. LEADER – miestna akčná skupina Primátor 
 11. Zrušenie predkupného práva – Štefan Ondík, 

Komenského 1, Spišská Nová Ves 
Zástupca 
primátora 

 12. Rôzne  
 13. Kontrola plnenia uznesení Prednosta 
 14. Záver Predsedajúci 
 

 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Jozef Komara O Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Ing. Marek Mikula + 
Štefan Faltin + MVDr. Michal Kapusta + 
Vladimír Tomko + Štefan Siváň + 
Ing. Štefan Mačuga +   
Hostia podľa prezenčnej listiny 

 P = prítomný   N = neprítomný   O = ospravedlnený 
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci Mgr. Jozef Bača 
MVDr. Michal  Kapusta 
Ing. Ján Lisoň 

Návrhová komisia 

Mgr. Mária Kicková 
Mária Kaľavská Overovatelia zápisnice 
Vladimír Tomko 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
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Rokovanie otvoril predsedajúci o 18.00 hod. V čase otvorenia rokovania bolo prítomných 10  
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
  
Diskusia 
 Mgr. Bača Privítal prítomných. 
Ing. Mačuga Bod 9 sťahujeme z programu, nastali nové skutočnosti a bod 10 

navrhujem  presunúť pred bod 4. 
 
Bod č.: 10 
 LEADER – miestna akčná skupina 
 
Bc. Polláková Oboznámila poslancov MZ s programom LEADER. 
Mgr. Kicková Ostatné obce sa už vyjadrili o vstupe do tohto programu?  
Bc. Polláková V súčasnosti prebieha vyjadrovanie v obciach, zatiaľ nikto nemal 

pripomienky, obce tomu celému procesu porozumeli. 
Mgr. Bača Tieto uznesenia by mali byť do konca januára resp. aby sa k tomu vyjadrili 

poslanci do konca januára 2008. 
Bc. Polláková Už pol roka pracujeme na stratégii CR, aj mesto sa zúčastnilo prieskumu, 

boli spracované dotazníky a výsledok bol zverejnený na informačnej tabuli 
v meste. Dúfame, že nebudú tak vážne výhrady aby mesto nechcelo do 
tohto programu vstúpiť. 

Ing. Mačuga Predniesol návrh na uznesenie. 
 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-1 
MZ schvaľuje stratégiu typu LEADER s orientáciou na oblasť rozvoja cestovného ruchu, ktorá 
bola spracovaná Centrom prvého kontaktu Levoča v partnerskej spolupráci so združením 
Spišský hrad – Podbranisko, ako aj ďalšími zapojenými združeniami a za účasti zástupcov 
samospráv miest a obcí okresu Levoča, zástupcov neziskových organizácií, podnikateľov 
i vzdelávacích inštitúcií a miestnych aktivistov žijúcich a pôsobiacich v tomto území. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-2 
MZ schvaľuje vstup do Miestnej akčnej skupiny (MAS) s názvom „LEV“, kreovanej v okrese 
Levoča za účelom podania žiadosti o nenávratné finančné zdroje pre jej činnosť a samotnú 
implementáciu stratégie typu LEADER z PRV, os 4 – Prístup LEADER. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Bod č.: 4 
 Názory obyvateľov mesta 
 
Diskusia 
 Hanigovský 2x snežilo a traktor vychádza na odhŕňanie až o siedmej ráno. Je to dosť 

neskoro. 
Mgr. Bača Vysvetlil situáciu. 
Ing. Tirpák Vysvetlil situáciu. 
Faltin Dnes sa mi sťažovalo niekoľko občanov na neodhŕňanie snehu v skorých 

hodinách, hlavne pred nákupným strediskom a pred evanjelickým 
kostolom. Už keď tam stoja autá už sa nedá sneh odhrnúť. Nevojde tam 
traktor. A hlavne parkoviská je potrebné odhrnúť skôr. 

Mgr.art.Siváň Mal výhrady k spôsobu odhŕňania snehu. 
Mgr. Bača  Vysvetlili situáciu. 
MVDr. Kapusta Dnes ráno bolo možno 5 cm snehu ani nebolo potrebné odhŕňať. Ani 

v SNV sa neodhrňovalo. 5 cm snehu nie je dôvod na  to, aby sa 
odhrňovalo.  

 
Bod č.: 5 
 Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2008-2010 
 
Diskusia 
 JUDr. Boronová Predniesla stanovisko k návrhu rozpočtu na roky 2008-2010. 
Uznesenie č.: MZ-2-8-A-1 
MZ berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2008-2010. 
Zodpovedný:  Termín: 31.01.2008 
 
Bod č.: 6 
 Rozpočet na roky 2008-2010 

- príspevková organizácia mesta 
- rozpočtové organizácie mesta 
- Mesto Spišské Podhradie 

 
Diskusia 
 Ing. Čarná Predniesla návrh rozpočtu pre rozpočtové organizácie , príspevkovú 

organizáciu a mesta. 
Ing. Lisoň Na finančnej komisii MŠ predniesla požiadavku na opravu strechy 

a opravu chodníka ale nie sú vykryté v rozpočte. Teraz je tu ďalšia 
požiadavka na odmeny.  Koľko máte z vlastných zdrojov na opravy? 

Ing. Čarná Vysvetlila situáciu. 
Ing. Lisoň Ani koruna nám nepribudla na opravy. Čo navrhuješ pani riaditeľka? 
Mlynarčíková Ak nedáme na odmeny tak bude na časť opravy strechy. Ako rozhodne 

zastupiteľstvo. 
Ing. Lisoň S akým objemom plánujete do odmien? 
Mlynarčíková 150 tis. Pre MŠ  a 60 tis. pre ŠJ. Pri MŠ. 
Lányiová V tom je aj odchodné a jubilejné v ŠJ. 
Ing. Lisoň Aká je rezerva škôl a školských zariadení? Navýšenie pre MŠ -  o to bude 

znížená školská rezerva. 
Ing. Čarná Vysvetlila situáciu. 
Ing. Mikula Osobne nesúhlasím s výškou rozpočtu pre  MŠK  keď v meste nie sú 

urobené chodníky atď.. Už som to kritizoval minulého roku a nehlasoval 
som za rozpočet  a tohto roku je tam znova 1 mil. Sk. Mesto si nemôže 
dovoliť takúto investíciu. Nepodporím tento rozpočet. Už nehovorím 
o žiadosti koordinátora v MŠK. Neviem čo chce koordinovať. 
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Faltin Nie je tu pán Komara, aby vysvetlil podanie žiadosti ohľadne 
koordinátora. Ja som tiež športovec robím šport ale najlepšie by bolo 
keby to vysvetlil p. Komara. 

Hanigovský Vysvetlil pozíciu koordinátora v MŠK. Už asi 10 rokov nie je šport v meste 
zastrešený. Nie je to požiadavka na koordinátora na futbal ale na šport. 
Je potrebné aby sa o šport v meste niekto oficiálne a odborne staral. Už 
sa o tom hovorí niekoľko rokov. MŠK rozpočet bol skresaný. Z mestského 
rozpočtu na odmeny pre hráčov nejde nič, všetko sponzoruje firma 
Fecupral. Nemyslím si, že 880 tis. pre šport v meste  je veľa. 

Mgr. Bača Pán Komara okrem toho, že je dennodenne na ihrisku má aj na starosti 
tréning žiakov a mužstva A. 

MVDr. Kapusta Vieme, že v minulom a predminulom roku boli chlapci Majstrami 
Slovenska, tak to hovorí samo o sebe. Veľa ľudí chodí každú nedeľu na 
futbal. Je vždy lepšie ak sa mládež venuje športu ako iným činnostiam. 
Štadión je opravený aj celý areál je zrekonštruovaný a bola by škoda keby 
sa tento areál zanedbal. Rozpočet mesta je taký aký je. V balíku peňazí 
pre MŠK by som hľadal financie pre koordinátora. Nie ale v celkovom 
rozpočte mesta.  Najviac peňazí vo futbale ide na hráčov, ktorých platíme 
zvonku a nie domácich.  

Ing. Lisoň 2 530 0000,- dalo mesto do športu a športových zariadení minulý rok. 
Nemôžeme povedať žeby mesto slabo prispievalo na šport. I keď ihrisko 
využívajú aj školy a CVČ ale využíva ho aj MŠK. Mesto mu vytvorilo 
podmienky. Cez CVČ sú vytvorené podmienky na činnosť trénerov 
žiackych mužstiev. Mám za to, aby sme pre tento rok mali zachovať tento 
objem finančných prostriedkov pre MŠK. Klub získal zdroje za predaj 
hráča a na jeho výchovu prispelo aj mesto. Očakával som, že športový 
klub nejaké peniaze mestu vráti. Je to práve naopak. Navýšenie 
nepredpokladám v roku 2009. Takéto stanovisko je aj finančnej komisie. 

Faltin Aj v iných mestách hrajú tieto súťaže. Je pravda, žej nedostávajú od obcí 
takéto peniaze ale zase na druhej strane majú sponzorov, ktorí ich 
podporujú.  V Podhradí nie je taká možnosť aby aj sponzori podporili 
futbal. Takých sponzorov tu niet.  Som za to, aby rozpočet ostal ako je 
navrhnutý ale aby sa nenavyšoval. 

Mgr. Bača Vysvetlil situáciu ohľadne rozpočtu MŠK. 
Ing. Mikula Som proti tomu, aby išlo toľko peňazí na MŠK. 
Hanigovský Potom p. Mikula si mal napadnúť aj rozpočet na kultúru. Potom sa bavme 

aj o notebookoch pre poslancov a odmeny pre poslancov. Nemusíme 
dávať ani ľuďom na domy v rámci programu Obnovme si svoj dom, atď. 

Mgr. Kicková Šport je dobrá vec ale v minulosti bol športový klub financovaný 
sponzorsky. Mesto je taký úspešný podnikateľ, že si môže dovoliť taký 
klub na takej úrovni? Áno, žiaci majú úspech ale z časti sú poriešení aj 
cez ŠKD aj CVČ. Dospelí hráči – nie je to družstvo preto, aby sme mali 
klub ale či sa títo hráči nevychovávajú pre niekoho iného a nie pre nás? 
Či je aj srdce v tomto športe? 

Hanigovský Posledný veľký sponzor bolo roľnícke družstvo. Sú hráči v žiackych 
mužstvách a dorasteneckých. Zo žiackych kategórii máme žiakov, ktorí 
idú na hosťovanie do klubov do Prešova a Košíc. Vždy zostávajú našimi 
hráčmi ale už do nich budú investovať iní. Ale či zostanú v Podhradí aj 
v budúcnosti alebo nie to nikto nevie. Okrem trénerov , ktoré platí CVČ, 
dopravu a ostatné veci platí MŠK.  

Tomko Predali sme hráča. Niečo musíme investovať, aby sme mohli brať. 
Komara, Vandraško, Sedlačko – majú výsledky, pomaly sa bude 
investícia vracať. Som za návrh rozpočtu ale za navýšenie nie. Na celom 
Slovensku nám závidia niektorých hráčov. S tým sa robí, tie peniaze 
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nejdú len tak. Čo sa týka sponzora ten fakt len dáva do futbalu v meste 
a nič za to nechce. Verím ak nie na budúci rok ale o dva-tri roky sa nám 
financie vrátia. 

Hanigovský Rudňany sú menšie ako my a na činnosť futbalového klubu dali cez 1,5 
mil. Sk na tento rok. 

Ing. Tirpák Je to o tom, aby sme viedli mládež k tomu, aby sa venovala ušľachtilej 
činnosti, aby mala nejaké vzory. 

Ing. Mikula Čo majú z úspechov v športe občania? 
Hanigovský Ihrisko za 750 tis. Sk. 
Mgr. Kicková Aj mesto spolufinancovalo ihrisko a nebolo to len 750 tis. Sk. 
Tomko Mesto sa dostáva aj futbalom do povedomia. 
PhDr. Vaľko CVČ nie je športový oddiel, neporovnávajme ho s MŠK. 
Faltin Skutočne si musíme povedať, že nebyť p. Komaru, ktorý sa venuje futbalu 

neustále by sme nemali také úspechy.  Tu je chyba, že nemáme 
sponzorov v meste. 

Hanigovský Kde sú podnikatelia v meste, minulý rok dal sponzorské iba  p. Klešč a p. 
Lazor čo sa futbalu týka. 

MVDr. Kapusta Na koľko bude čerpanie rozpočtu v MŠ po zmene? 
Ing. Čarná Na 75%. 
Hanigovský Rozpočet je bez predaja majetku. Vieme, že je záujem o odkúpenie domu 

na Štefánikovej 3. Všetky doterajšie rozpočty sa tvorili s tým, že sa rátalo 
s odpredajom majetku mesta. Tento rozpočet je prvý, ktorý s týmto 
nerátal. Takže každý odpredaj bude do rozpočtu plusom. 

Mgr. Kicková Ak sa zakúpia notebooky pre poslancov, aby sa to dobre zvážilo a aby sa 
používali len na zasadnutia MZ.  

Ing Mačuga Nápad na nákup počítačov prišiel od p. primátora. Viaceré MZ majú 
počítače. Papierová forma je pre nás veľmi náročná. Pre mňa osobne je 
prijateľnejšie aby ste mali notebooky. Cena notebookov klesla. Cena 
jedného je okolo 20 000,–Sk. Repasované stoja okolo 14 – 15 tis. Sk. 
Pracovné materiály sa priebežne ukladajú na stránke mesta a vy si to 
môžete prejsť. Písať pripomienky zamestnancom úradu a vedeniu. Lepšia 
spolupráca poslancov s mestom. Som za notebooky. Predpokladám, že 
viete s počítačmi pracovať. 

Mgr. Bača Nejde len o ušetrenie papiera. Cez internet sa dostanete k informáciám 
zo zasadnutí iných MZ atď. Značne sa rozšíri obzor poslancov. Tým bude 
iný tlak na nás, na zamestnancov atď. 

MVDr. Kapusta Zvýši sa tým aktivita práce. Za minulý rok máme kopu materiálov doma 
a hľadať v nej je dosť obtiažne. V počítači si nájdete všetko a máte to 
hneď. 

Ing.Mačuga Úroveň počítačov je nejaká. Budeme tu ešte 3 roky aby sme vedeli 
spustiť všetky materiály nemôžeme ísť na nejaký starší stroj. Notebook 
má vyššie morálne opotrebovanie ako normálny počítač. 

Mgr. Bača Ide o to či chcete počítače alebo nechcete. 
Ing. Lisoň Navrhujem zaoberať sa rozpočtom a technické veci môžeme rozhodnúť aj 

potom. Tých 150 alebo 200 tis nie je takým problémom, aby sme dnes 
rozhodli či notebooky pre poslancov áno alebo nie. Nemusíme podľa mňa 
sa týmto bodom zaoberať ale rozpočtom. 
Predniesol správu zo zasadnutia finančnej komisie, ktorá tvorí prílohu 
zápisnice. 

Uznesenie č.: MZ-2-8-B-3 
MZ schvaľuje príjmovú časť rozpočtu mesta na rok 2008 vo výške 89 810 000,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
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Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-4 
MZ schvaľuje výdajovú časť rozpočtu mesta na rok 2008 v celkovej výške  89 810 000,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B- 
MZ schvaľuje: - ekonomická klasifikácia 633002 VS – výpočtová technika - 40 000 na nákup  
notebookov pre poslancov MZ. 
Zodpovedný:  Termín:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský 0 Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň - Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula 0 
Ing. Štefan Mačuga -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-5 
MZ schvaľuje rozpočet mesta na rok 2008 v položke - ekonomická klasifikácia  633016 VS – 
reprezentačné   + 20 000,–Sk. Celková suma 80 000,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-6 
MZ schvaľuje rozpočet mesta na rok 2008 v položke - ekonomická klasifikácia 635006 – rozvoj 
bývania - výmena okien Starý  jarok 31+ 424 000,–Sk. Celková suma 424 000,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-2-8-B-7 
MZ schvaľuje rozpočet mesta na rok 2008 v položke - ekonomická klasifikácia 713005 – ochrana 
a bezpečnosť – nákup kamerového systému  + 300 000,–Sk. Celková suma 300 000,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-8 
MZ schvaľuje rozpočet mesta na rok 2008 v položke - ekonomická klasifikácia 632002 – DOS-
Vodné stočné  - 4 000,–Sk. Celková suma 6 000,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-9 
MZ schvaľuje rozpočet mesta na rok 2008 v položke - ekonomická klasifikácia 712001 – rezerva  
- 700 000,–Sk. Celková suma 3 260 000,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-10 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2008 pre MŠ, Májová 54, Spišské Podhradie v celkovej výške 
4 725 000,–Sk v kapitolách: 
- 610                         - 2 920 000,–Sk 
- 620                         - 1 028 000,–Sk 
- 630-640                  -    777 000,–Sk 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-11 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2008 pre ŠJ pri MŠ, Májová 54, Spišské Podhradie v celkovej 
výške 916 000,–Sk v kapitolách: 
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- 610                                  - 432 000,–Sk 
- 620                                  - 152 000,–Sk 
- 630-640                          -  332 000,–Sk  
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-12 
MZ schvaľuje rozpočet mesta na rok 2008 v položke – ekonomická klasifikácia 717001 – rezerva 
25% podielových daní školských zariadení – 312 000,–Sk. Celková suma 4 315 000,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-13 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2008 pre Katúň,  ktorý je súčasťou rozpočtu mesta ako rozpočet 
vyrovnaný. Príjmy spolu: 494 000,–Sk. Výdaje spolu: 494 000,–Sk. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-14 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2008 pre  ZŠ Školská 3 v Spišskom Podhradí  v celkovej výške 
17 934 000,–Sk v kapitolách: 

- 610               – 9 562 000,–Sk 
- 620               – 3 366 000,–Sk 
- 630 a 640     – 4 447 000,–Sk 
- 700                  – 559 000,–Sk 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-2-8-B-15 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2008 pre ŠKD pri ZŠ Školská 3 v Spišskom Podhradí v celkovej 
výške 3 580 000,–Sk v kapitolách: 

- 610                 – 1 043 000,–Sk 
- 620                 --    367 000,–Sk 
- 630 a 640       – 1 009 000,–Sk 
- 700                 – 1 161 000,–Sk 

Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-16 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2008 pre ŠJ pri ZŠ Školská 3 v Spišskom Podhradí v celkovej 
výške 1 663 000,–Sk v kapitolách: 
- 610                                   - 884 000,–Sk 
- 620                                   - 311 000,–Sk 
-630 a 640                          - 468 000,–Sk  
Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-17 
MZ schvaľuje  rozpočet na rok 2008 pre ZŠ Palešovo nám. 9 v Spišskom Podhradí v celkovej 
výške 12 088 000,–Sk v kapitolách: 
- 610                             - 6 413 000,–Sk 
- 620                             - 2 257 000,–Sk 
- 630 a 640                   - 3 293 000,–Sk 
- 700                             -    125 000,–Sk   
Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-18 
MZ schvaľuje  rozpočet na rok 2008 pre ŠKD pri ZŠ Palešovo nám. 9 v Spišskom Podhradí 
v celkovej výške 376 000,–Sk v kapitolách: 
- 610                                      - 235 000,–Sk 
- 620                                      -   83 000,–Sk 
- 630 a 640                            -   58 000,–Sk  
Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 31.01.2008 
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Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-19 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2008 pre CVČ, Školská 10 v Spišskom Podhradí v celkovej výške 
4 309 000,–Sk v kapitolách: 
- 610                                    - 1 618 000,–Sk 
- 620                                    -    570 000,–Sk 
- 630 a 640                          - 2 121 000,–Sk 
Zodpovedný: Riaditeľ CVČ Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-20 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2008 pre ZUŠ, Galova 28 v Spišskom Podhradí v celkovej výške 
3 575 000,–Sk v kapitolách: 
- 610                                 - 2 385 000,–Sk 
- 620                                 -    840 000,–Sk 
- 630 a 640                       -    350 000,–Sk 
Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-21 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2008 pre Mestský športový klub v Spišskom Podhradí v celkovej 
výške 950 000,–Sk. Z toho 70 000,–Sk účelovo viazaný príspevok v členení: 

- 25 000,–Sk – oplotenie ihriska z vrchnej strany 
- 20 000,–Sk – výmena a oprava striedačiek pre hráčov 
-   5 000,–Sk – výsadba stromov v areáli mestského štadióna 
- 20 000,–Sk – nákup a osadenie lavičiek pre divákov 

Zodpovedný: Predseda MŠK Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie   
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková - 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula - 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-2-8-B-22 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2008 pre MsKS Spišské Podhradie v celkovej výške 2 044 000,–
Sk: 

- príspevok pre MsKS z rozpočtu mesta vo výške  1 546 000,–Sk 
- príspevok z rozpočtu mesta vo výške 20 000,–Sk účelovo viazaný na realizáciu 

kultúrneho podujatia pri príležitosti Dňa učiteľov 
Zodpovedný: Riaditeľka MsKS Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-23 
MZ schvaľuje výšku nájomného za prenájom parkoviska pod hradom pre Služby mesta s.r.o. na 
rok 2008 vo výške 200 000,–Sk. 
Zodpovedný: Konateľ Služby mesta s.r.o. Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-24 
MZ schvaľuje s platnosťou od roku 2008 odmenu pre poslanca MZ vo výške 500,–Sk za účasť na 
jednom zasadaní MZ. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský - Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula - 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Hanigovský Dávam návrh, aby odmena pre poslanca za jedno zasadnutie bola ako 

minulý rok t.j. 400,–Sk. 
- návrh neprešiel 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-25 
MZ schvaľuje s platnosťou od roku 2008 odmenu pre člena komisie pri MZ vo výške 250,–Sk za 
účasť na jednom zasadaní komisie. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie 
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
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Uznesenie č.: MZ-2-8-B-26 
MZ schvaľuje realizáciu rozpočtového opatrenia primátorom mesta do výšky 100 000,–Sk 
v jednotlivých prípadoch ak v priebehu roka 2008 vznikne potreba úhrady, ktorá nie je v rozpočte 
zabezpečená za podmienky, že nedôjde k prekročeniu limitu celkových výdajov, ani k pohybu 
výdajov v položkách 610 a 620 schválených v rozpočte na rok 2008. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-A-2 
MZ berie na vedomie rozpočet Mesta Spišské Podhradie na roky 2009-2010. 
Zodpovedný:  Termín: 31.01.2008 
Uznesenie č.: MZ-2-8-A-3 
MZ berie na vedomie rozpočty príspevkovej a rozpočtových organizácií na roky 2009-2010. 
Zodpovedný:  Termín: 31.01.2008 
Diskusia 
 Hanigovský Navrhujem, aby sa poslanecké odmeny použili na nákup notebookov 

a peniaze plánované v rozpočte na nákup notebookov aby sa použili na 
zakúpenie  kamerového systému. Aby sme nemali aj odmeny aj 
notebooky. 

Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta - Mária Kaľavská - 
Ing. Ján Lisoň - Štefan Faltin - 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň - Vladimír Tomko - 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula 0 
Ing. Štefan Mačuga -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
Diskusia 
 Mgr. Bača Rozpočet na rok 2008 bol poslancami MZ prijatý. 
Ing. Lisoň Prečítal zo zápisnice akými žiadosťami sa zaoberala finančná komisia. 
 
Bod č.: 7 
 Centrum voľného času – žiadosť o schválenie výšky vyberaných 

poplatkov za zapožičanie vecí 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Tento návrh na poplatok na užívanie je vec, ktorá má byť až posledná. 

Najprv by mali byť predložené zásady ako sa prenajímajú tieto veci ako je 
zabezpečená prípadná strata alebo poškodenie, atď. 

PhDr. Vaľko Ide o symbolické požičiavanie. Dostali sme sponzorsky 30 párov lyží. Aby 
to bolo transparentné. Z nášho pohľadu to chceme riešiť tak, že na 
zapožičanie na súkromné účely dotyčný podpíše prehlásenie, že preberá 
lyže v spôsobilom stave a pri poškodení zabezpečí adekvátnu náhradu. 
Funkčné požičiavame a funkčné chceme naspäť. 

Ing. Mačuga Od čoho sa odvíjali sumy požičovného? 
PhDr. Vaľko Je to symbolické, lyže sme dostali sponzorsky.  
Hanigovský Schváľme cenu a potom schválime zásady prepožičania. 
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Mgr. Kicková Zaviazať riaditeľa CVČ, aby predložil zásady na prenajímanie vecí na 
rokovanie MZ. 

JUDr. Boronová Malo by to byť aj v zriaďovacej listine. 
Uznesenie č.: MZ- 
Návrh CVČ: 

- lyže 10,–Sk/deň 
- lyžiarky – 5,–Sk/deň 
- palice – 5,–Sk/deň 

Zodpovedný:  Termín:  
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta 0 Mária Kaľavská 0 
Ing. Ján Lisoň - Štefan Faltin - 
Peter Hanigovský - Mgr. Mária Kicková - 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko - 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula - 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-29 
MZ schvaľuje výšku poplatkov pre CVČ, Školská 10 v Spišskom Podhradí za zapožičanie vecí 
takto: 
- lyže, snowboard                                20,Sk/deň 
- lyžiarky, snowboardové topánky       10,–Sk/deň 
- lyžiarske palice                                  10,–Sk/deň 
Zodpovedný: Riaditeľ CVČ Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň - Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga -       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 8 
 Ing. Slavko Lesičko – žiadosť o kúpu domu a pozemku na 

Štefánikovej ul. č. 3 
 
Diskusia 
 Ing. Mačuga Prečítal žiadosť. 
MVDr. Kapusta Prerokovala túto žiadosť kontrolná komisia. Komisia je za odpredaj 

nehnuteľnosti. 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-30 
MZ schvaľuje predaj nehnuteľnosti na Štefánikovej ul. č.  3 (pozemok a dom) formou výberu 
z cenových ponúk a zámeru na využitie nehnuteľnosti. Minimálna cena je 210 000,–Sk. Ponuky 
je potrebné doručiť na MsÚ v Spišskom Podhradí v zalepenej obálke do 15.2.2008 do 12.00 hod. 
s označením „Štefánikova č.  3“, „Neotvárať“. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
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Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Bod č.: 11 
 Zrušenie predkupného práva – Štefan Ondík, Komenského 1. 

Spišská Nová Ves 
 
Diskusia 
 Ing. Mačuga Vysvetlil situáciu ohľadne zrušenia predkupného práva. Ja som za. 
Hanigovský Tento dom kúpili od mesta. Skôr tam bola chyba, že vedľajší dom sa 

predal romom, chceli to už asi predať. Ale som rád, že pokračujú 
v rekonštrukcii. Som za. 

Kapusta Som za. Majú schválené stavebné povolenie a nedostanú pôžičku ak tam 
bude vecné bremeno. 

Hanigovský Navrhujem zrušiť vecné bremeno ale v prípade keby to chceli odkúpiť tak 
nech to ponúknu mestu. 

Uznesenie č.: MZ-2-8-B-31 
MZ schvaľuje zrušenie predkupného práva zriadeného v prospech Mesta Spišské Podhradie pre 
Štefana Ondíka bytom Spišská Nová Ves, Komenského 1 na parcele č. 161 dom č.s. 568 a na 
parc. č. 163 dom č.s. 524 v k.ú. Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň FK sa zaoberala aj pohľadávkami Služby mesta na odúčtovanie 

pohľadávok. Prijala uznesenie, v ktorom doporučuje odúčtovať tieto 
pohľdávky. Nedávam to ako návrh teraz lebo to nebolo v programe. Ale 
finančná komisia doporučuje kontrolnej komisii posúdiť mieru zavinenia. 

MVDr. Kapusta Už sme o tom rozprávali na komisii. Komisia súhlasí s odpísaním 
pohľadávok. Je potrebné vyvodiť aj zodpovednosť. Asi je potrebné zvážiť 
či by nebolo dobré urobiť čiaru a riešiť pohľadávky len za naše volebné 
obdobie. Ale budeme to riešiť. 

Ing. Lisoň Jedná sa o majetok mesta. Ak ideme majetok odpísať je to škoda pre 
mesto.  Pohľadávky ako premlčané nevznikli samy od seba. 

Uznesenie č.: MZ-2-8-C-1 
MZ ukladá Komisii majetkovej, škodovej a inventarizačnej aby posúdila mieru zavinenia 
zodpovedných osôb za vznik škody na majetku mesta spôsobenej ich nečinnosťou s následkom 
premlčania nároku na úhradu pohľadávok v celkovom objeme 31 928,40 Sk 
Zodpovedný: Predseda kontrolnej komisie Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 

PDF vytvořeno zkušební verzí pdfFactory www.fineprint.cz

http://www.fineprint.cz
http://www.fineprint.cz


Diskusia 
 Ing. Lisoň Finančná komisia prerokovala informáciu, že CVČ podľa stanovísk 

vykonáva investičnú činnosť. Predpokladáme, že nie je všetok majetok 
evidovaný v majetku mesta tak ako káže povinnosť či už v areáli Školská 
3 alebo aj štadión. Predniesol návrh na uznesenie. Navrhujem termín 
30.6.2008. 

MVDr. Kapusta Bavíme sa o stavbách. Bola by dobrá súčinnosť komisie stavebnej 
a kontrolnej a stavebného úradu. S termínom súhlasím. 

Uznesenie č.: MZ-2-8-C-2 
MZ ukladá Komisii majetkovej, škodovej a inventarizačnej vykonať inventúru majetku (stavieb 
a budov) v areáli Školská 3 a na mestskom štadióne za účelom overenia úplnosti evidencie 
majetku mesta oproti skutočnému stavu. 
Zodpovedný: Predseda kontrolnej komisie Termín: 30.06.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Hanigovský Prečítal správu zo sociálnej a bytovej komisie. Predniesol návrh na 

uznesenie. 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-28 
MZ schvaľuje pridelenie bytu číslo 1 na ulici Prešovská 40 v Spišskom Podhradí pre pani: 
Bangová Žaneta bytom Prešovská 40, Spišské Podhradie na dobu určitú od 1.2.2008 do 
30.4.2008 s možnosťou predĺženia nájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných 
povinností nájomníka voči správcovi. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-2-8-B-27 
MZ schvaľuje pridelenie bytu číslo súpisné 1130, číslo orientačné 156 na Štefánikovej ulici – 
Rybníček v Spišskom Podhradí pre: Gajdoš Eduard bytom Vodný rad 6, Spišské Podhradie 
a Horváthová Mária bytom Štefánikova 13, Spišské Podhradie na dobu určitú od 1.2.2008 do 
30.4.2008 s možnosťou predĺženia zmluvy za predpokladu plnenia všetkých finančných 
povinností nájomníka voči správcovi. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-2-8-E-1 
MZ ruší uznesenie č. MZ-8-7-B-15 z dôvodu odmietnutia bytu č. 4 na ulici Starý jarok 45 
v Spišskom Podhradí – Javorská Ľubomíra, Ul. 9. mája 15, Spišské Vlachy. 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 31.01.2008 
Hlasovanie  
MVDr. Michal Kapusta + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň + Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Mačuga Prečítal sťažnosť p. Forgáčovej na mestskú políciu. 
Vojtaš Vysvetlil situáciu. Prečítal nariadenie, v ktorom sa hovorí, kto je 

zodpovedný za čistenie chodníkov – t.j. vlastník alebo užívateľ. 
MVDr. Kapusta Možno by ste mohli zvážiť reakcie na tých, ktorí robia a možno nestihli 

pozametať sneh a na tých, ktorí nerobia. 
Faltin Navrhujem dať túto sťažnosť na preriešenie komisii Ochrany verejného 

poriadku. Sú sťažnosti z radov občanov na tvojho kolegu p. náčelník. 
Ing. Lisoň Opakuje sa problém s upratovaním pred nehnuteľnosťami. Bolo by dobré 

tieto informácie dať do občasníka. 
Faltin Čo s neobývanými domami, čo s týmto čistením chodníkov? Kto čistí 

chodníky pred domami, kde majitelia alebo vlastníci nežijú v meste? 
Mgr. Bača Poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí MZ. 
 
 
V Spišskom Podhradí dňa 31.1.2008 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Prednosta MsÚ 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
 
 
 
 

 Primátor mesta  
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